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PROTOKÓŁ Nr XXVI/2016 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 07 lipca 2016 r. 

 
 
 
 
Ustawowa liczba Radnych                                  15 
Liczba Radnych obecnych na sesji                     10 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie              1430 
 
 
 
Radni obecni na sesji: 
  

   1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Sebastian Gaik  
4. Ireneusz Kuczyński 
5. Grzegorz Królik  

  6. Konstanty Ruciński                                                                                                                        
  7. Adam  Stobiecki                                                                                                                    
  8. Włodzimierz Warmus   
  9. Paweł Wąs 
10. Mirosław Włóka  
                                                                                            

 
 
Radni nieobecni na sesji: 
 
1. Jacek Ciapała  
2. Rafał Fogiel 
3. Michał Gaczkowski 

   4. Jan Ratajczyk                                                                                                                
5. Sławomir Szczur                                                                                                                                                     
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
                                                    
1. Burmistrz Sulejowa                                                   Wojciech Ostrowski 

   2. Skarbnik Gminy Sulejów                                          Czesław Pacan   
                                                                                         
   3. Kierownik Referatów OR                                          Ilona Zawisza  

  
   4. Radca prawny                                                            Barbara Balcerzyk –  
                                                                                          Bojarczuk  
        
          

                                   
P u n k t 1 

 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
 
 
Otwarcia XXVI sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza 
Sulejowa, oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji.  
 
                                       
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 10 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał czy 
radni otrzymali projekty uchwały, które będą omawiane na dzisiejszej sesji.     
 
 
Radni projekty uchwał otrzymali.                                                                                                                         
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

3 

 
P u n k t 2 

 
 
 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
 
Zmiany do porządku obrad wnieśli: 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski wnioskował o wprowadzenie do 
porządku   obrad sesji projektu uchwał w sprawie: 
 
 
- wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia   
  umowy dzierżawy.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną 
zmianę do porządku obrad.  
  
                            
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
 
 
 
za                              10                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 

sesjami.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sulejów na lata 2016 – 2025. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Gminie Aleksandrów z przeznaczeniem na usunięcie strat po 
nawałnicach.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  

8. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
9. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
10. Zakończenie obrad. 

 
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu               
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 
 
Uwag do protokołu nie wniesiono.  
 
 
 
 

P u n k t 3 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              
między sesjami. 

 
 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski przedstawiła informację                                
o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
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P u n k t 4 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016 – 2025.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 

 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 10 radnych.  
 
 
za                           10 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVI/229/2016 w sprawie 
zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata                                    
2015 – 2025. 
 
 

P u n k t 5 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 10 radnych.  
 
   
za                              10 
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVI/230/2016 w sprawie  
zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

 
 
 

P u n k t 6 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenie zgody na udzielenie 
pomocy finansowej Gminie Aleksandrów z przeznaczeniem na usunięcie 
strat po nawałnicach.  
 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 

 
Radny 
Grzegorz Królik 
         Zapytał, czy władze Gminy Aleksandrów wystąpiły do Gminy Sulejów 
         o udzielenie wsparcia finansowego.   
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
         Stwierdził, że w sytuacji w jakiej znalazła się Gmina Aleksandrów należało 
         podjąć inicjatywę udzielenia tej gminie wsparcia.  
 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 10 radnych.  
 
za                            10 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVI/231/2016 w sprawie 
wyrażenie zgody na udzielenie pomocy finansowej Gminie Aleksandrów                          
z przeznaczeniem na usunięcie strat po nawałnicach.  
 

 
P u n k t 7 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie                  
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Justyna Ściubeł pracownik Urzędu Miejskiego 
w Sulejowie.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 10 radnych.  
 
 
za                              9 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       1 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXVI/232/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy.  
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P u n k t 8 
 

Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
 
Radni nie zgłosili interpelacji.  
 

P u n k t 9 
 
Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi.  
 

 
Radny 
Władysław Czerwiński 
           Zapytał, czy dla lekarza remontowane są mieszkania w Ośrodku  
           Zdrowia w Przygłowie. 
 
            Prosił o ustawienie ławek przy kapliczkach na ulicy Polnej  
            i Łęczyńskiej. 
 
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 

 Wyjaśnił, że mieszkanie to zostało wyremontowane dla nowego lokatora. 
Jako mieszkanie komunalne zostało przyznane nowemu najemcy.  

 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
      Mieszkanie w Ośrodku Zdrowia w Przygłowie należało zabezpieczyć dla  
      lekarza. Mieszkania są ładne i po generalnym remoncie.  
 
 
Radny 
Mirosław Włóka 

Zapytał, jak przedstawia się sprawa ulicy Kolejowej we Włodzimierzowie.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Prosił, żeby radny w sprawie ulicy Kolejowej zwrócił się do kierownika  
Pana Jarosława Millera.  
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Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
           Stwierdził, że po przeprowadzonej rozmowie z Panem Jarosławem  
           Millerem okazało się, że należy przeprowadzić generalny remont  
           tej ulicy. Będzie wykonana dokumentacja. Zostały zlecone także  
           dodatkowe badania – jest to trudny teren. Zadanie to może być  
           zrealizowane według informacji przekazanej przez Pana Jarosława                                
           Millera w 2017 r.  
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
           Poinformował, że na drodze od Przygłowa w kierunku Kałku powstał 
           uskok miedzy gruntem a mostem. Jest to niebezpieczne. Należy wystosować  
           pismo do Starostwa.       
 
 
Radny 
Grzegorz Królik   

Zapytał: 
- czy będzie wykonana ul. Taraszczyńska, 
- czy będzie wykonany chodnik na ul. Spacerowej. 

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Poinformował, że w pierwszej kolejności realizowane są chodniki bardzo  
        zniszczone. Sprawa ul. Taraszczyńskiej jest znana.  
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
         Poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi w sprawie założenia monitoringu 
         w Sulejowie.  
 
         Prosił o kserokopię pisma, że nie można urządzić plaży przy ulicy 
         Klasztornej.  
 
         Wnioskował o ustawienie przystanku autobusowego przy ul. Klasztornej. 
 
          Prosił o sprawdzenie nawierzchni na moście – po lewej stronie jest  
          uszkodzona.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
          Poinformował, że wysyłane są pisma w sprawie mostu w Sulejowie.  
          Sprawa jest monitorowana przez Urząd Miejski, Jeżeli jest to możliwe  
          to staramy się, żeby zostało to naprawione w ramach gwarancji.  
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
          Poinformował, że jest po rozmowie z RZGW w sprawie urządzenia plaży 
          w Sulejowie i są zainteresowani tym tematem.  

Zostanie także zorganizowane spotkanie w sprawie urządzenia plaży                             
w Sulejowie z zainteresowanymi jednostkami.  

 
Radny 
Paweł Wąs 

Podziękował Burmistrzowi za załatanie dziur na ulicy Przedszkolnej                               
i Grabowej.  

 
Radny 
Sebastian Gaik 

Prosił o zajęcie się „pętlą autobusową” na Podklasztorzu. Stan tego obiektu  
jest opłakany. 
 
Poinformował, ze na 5 zgłoszonych interpelacji na poprzedniej sesji otrzymał  
odpowiedz tylko na 2 interpelacje.  
Dlaczego Burmistrz nie udziela w terminie odpowiedzi na zgłoszone  
interpelacje.  

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
         Stwierdził, że jest biuro rady i tam należy się zwracać o odpowiedzi na  
         interpelacje. Burmistrz nie może się tym zajmować. Powinniśmy się  
         zajmować rzeczami ważnymi.  
 
Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 
         Poinformował, że przepisy prawne regulują jak należy postępować  
         z interpelacjami. Zgodnie z przepisami Burmistrz odpowiada za  
         przekazanie odpowiedzi na interpelacje.  
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Kierownik Referatu 
Ilona Zawisza 

Wyjaśniła, że po sesji każdy kierownik danego referatu otrzymuje  
w formie pisemnej treść interpelacji w celu udzielenia odpowiedzi.  

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
            Stwierdził, że przez 2 lata nie otrzymał odpowiedzi czy będzie i kiedy  
            monitoring w Sulejowie.   
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Wyjaśnił, że monitoring to tylko sprawa pieniędzy. Obecnie nie stać Gminy 
na zatrudnienie sekretarza. Opodatkowanie dróg wyprowadziło z budżetu  
ok 2 milionów złotych. W tej chwili nie ma środków finansowych na  
założenie monitoringu. 

 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 

Uważa, że należy uczulić Komendanta Komisariatu Policji w Sulejowie 
w sprawie patroli policyjnych. Przekazaliśmy dodatkowe środki finansowe  
na ten cel a patroli policyjnych na terenie Gminy Sulejów nie widać.  
 
Jeżeli chodzi o założenie monitoringu, to będziemy to rozważać przy  
tworzeniu budżetu na 2017 r.   

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
            Podziękował za budowę chodnika przy Przychodni Zdrowia w Sulejowie.  
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
            Podziękował za wykonanie nakładki asfaltowej na ul. Kardynała  
            Wyszyńskiego we Włodzimierzowie.  
 
Radny 
Bartosz Borkowski 
            Podziękował za pomoc w organizowaniu turnieju piłki plażowej                                              
            w Sulejowie. 
 



 
 
 
 
 

12 

Radny 
Paweł Wąs 

Poinformował, że w miejscowości Łazy Dabrowa powstał bardzo  
ładny „ Skansen Ziemi Łazowskiej”. Obiekt bardzo ciekawy, 
należy pomóc mieszkańcom w utrzymaniu i promocji tego miejsca.  

 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie przedstawił informację o realizacji  
interpelacji radnych za okres od 20 czerwca 2016 r do 07 lipca 2016 r.  
 
 
Pani Grażyna Maciejczyk współwłaścicielka Firmy EKOM poinformował radnych 
że na terenie Gminy Sulejów nie ma warunków do współpracy. Po prostu nie da się  
pracować.  
Poinformował, że Gmina Sulejów wszczęła postepowanie o nałożenie kary  
dla ich firmy.  
Pracownicy MZK i A.S.A. tworzą dokumenty przeciwko naszej firmie.   
Ponadto zostały wykonane nagrania jak funkcjonuje gospodarka odpadami na 
terenie Gminy Sulejów. Nagrania te zostały przekazane Burmistrzowi Sulejowa.  
 
 
 
Pan Wojciech Ostrowski Burmistrz Sulejowa wyjaśnił, że odpady komunalne  
niesegregowane wywożone były poza nasze województwo, co jest nieprawidłowe.  
Odpady były także razem mieszane, jest to także niezgodne z prawem.  
Przekazano do Urzędu Miejskiego nagrania jak postępuje się z odpadami. 
Nagrania takie trafiły także do Firmy EKOM. 
Filmy te nagrywała firma konkurencyjna. 
 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 

Podziękował Firma EKOM, za to, że to właśnie oni prowadzą na naszym  
terenie odbiór odpadów stałych. Dzięki temu mamy niższe stawki                                       
za odbiór nieczystości stałych.  
O problemach, które były dzisiaj poruszane radni nie wiedzieli. Na  
dzisiejszej sesji dowiedzieli się jak faktycznie funkcjonuje u nas gospodarka  
odpadami.  
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Radny 
Grzegorz Królik   
               Zaproponował, żeby punkt selektywnej zbiorki odpadów komunalnych  
               był czynny w soboty, wtorek i czwartek od godziny siódmej.  
               Takie są potrzeby mieszkańców.  
 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
              Ubolewa bardzo, że radni o tej sprawie dowiedzieli się dopiero 
              na dzisiejszej sesji. Nie powinno dojść do takich sytuacji.  
              Komisja Rewizyjna powinna dokonać kontroli w sprawie gospodarowania  
              odpadami komunalnymi.  
 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
            Na podstawie dostarczonych materiałów będziemy tą sprawę wyjaśniać.  
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
            Prosił, aby poruszona na dzisiejszej sesji sprawa odbioru nieczystości  
            stałych została szczegółowo opisana w formie informacji i przedłożona  
            Radzie Miejskiej w Sulejowie.  
 
 
Prezes Firmy EKOM 
Grażyna Maciejczyk 
             Stwierdziła, że była strasznie zaskoczona, że do takich sytuacji  
             może dochodzić na terenie Gminy Sulejów. Ludzie z naszego terenu, 
             którzy współpracowali z jej firma tak bardzo zawiedli i skrzywdzili  
             ją i jej firmę.  
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 P u n k t 10 
 

Zakończenie obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXVI sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 07 lipca 2016 r. 
o godzinie 1710.                       
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